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§ 1 Henrik Nyström hälsade alla välkomna och mötet öppnades.

§ 2 Tobias Ehn valdes till ordförande för årsmötet och Henrik Nyström till
årsmötets sekreterare.

§ 3 Mattias Saverstam och Uno Backström valdes till justerare.

§ 4 Mötet befanns stadgeenligt sammankallat.

§ 5 Uno Backström anmälde en fråga angående kommunalt VA.

§ 6 Dagordningen fastställdes.

§ 7 Namnlista skickades runt och bifogas årsmötesprotokollet. Röstlängden
fastställdes därmed.

§ 8 Sekreterare Henrik Nyström föredrog Verksamhetsberättelsen i Pär Lundqvists
frånvaro. Året präglas av att vi äntligen ombildats till en ekonomisk förening och
registreringen genomförts hos Bolagsverket. Under året har föreningen behövt
hantera ett läckande rör i marken på Ankers väg. Under verksamhetsåret föranledde
byte av pumpen också en väsentlig kostnad för föreningen.

§ 9 Balans- och resultaträkningen föredrogs av Mikael Björsell, kassör i styrelsen.
Läckage under vintern föranleder ett förslag från styrelsen om höjning av
medlemsavgiften till föreningen vilket avhandlas under § 14.

§ 10 Revisor Johan Wisenius föredrog revisionsberättelsen och föreslog att bevilja
styrelsen ansvarsfrihet.

§ 11 Årsmötet godkände Verksamhetsberättelsen och ekonomisk redovisning för
verksamhetsåret.

§ 12 Årsmötet beslutade bevilja styrelsen ansvarsfrihet för det gångna
verksamhetsåret.
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§ 13 Motion från Louise Gunnestrand där det föreslogs en gemensam uppsamling av
ris, grenar och sly i området för bekvämlighet, miljö och sammanhållning i föreningen.
Styrelsen beslutade idka avslag på motionen och istället efterkomma Peter
Samzelius erbjudande att upplåta en slänghög på sitt område. Årsmötet avslog
motionen från Louise Gunnesson.

§ 14 Årsmötet beslutade bifalla styrelsens förslag om höjda avgifter, det vill säga:

Helårsboende 3000 kr

Sommarboende 2500 kr

Obebyggd tomt 250 kr

Boende, kommunal VA-lösning 250 kr

§ 15 Budgeten föredrogs av Mikael Björsell. Föreningen planerar föra över sparade
pengar till Resultat Bank som ger bättre ränta än Nordea. Budgeterar för en förlust
med 20.400 under nästa verksamhetsår vilket kommer pareras med en
avgiftshöjning. Styrelsen planerar att genomföra en ytterligare avgiftshöjning nästa
verksamhetsår för att inkomsterna ska täcka upp för föreningens förluster. Styrelsen
beslutade 2022 att avsätta 200.000 kr till en fond för återställande av pumphuset
efter att vattensystemet avslutas. Informationen delades till medlemmarna vid 2023
års årsmöte och återfinns även i föreliggande Verksamhetsberättelse. Årsmötet
beslutade godkänna budgetförslaget.

§ 16 Val av ordförande:

Årsmötet beslutade omval av Pär Lundqvist till ordförande på 1 år.

§ 17 Val av övriga styrelseledamöter:

Årsmötet beslutade:

Omval av Gunn Helen Malmström till ordinarie styrelseledamot på 2 år.

Omval av Henrik Nyström till ordinarie styrelseledamot på 2 år.
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§ 18 Årsmötet beslutade omval av Johan Wisenius till revisor och Uno Backström
till revisorssuppleant på 1 år vardera.

§ 19 Årsmötet beslutade nyval av Jill Lilja och Kristina Björsell till valberedning på 1
år.

§ 20 Årsmötet beslutade att välja Pär Lundqvist och Mikael Björsell till föreningens
firmatecknare var för sig. Beslutspunkten anses omedelbart justerad.

§ 21 Diskussion efter fråga från Uno Backström angående angående oanvända
delar av vattensystemet där en oro finns för att de delar som inte används riskerar få
hög bakteriehalt och orent vatten. Styrelsen åtog sig att efterforska om dessa
oanvända delar av systemet behöver pluggas och efterhöra kostnaden för detta.

§ 22 Övrig fråga angående att personer som promenerar i området slänger påsar
från hunden i soptunnor på området, vilket leder till luktproblem. Hundägare ombads
därvid avstå från att slänga hundbajspåsar i soptunnor på området.

§ 23 Övrig fråga angående pinnar vid vägen uppsatta av fastighetsägare vilka
inskränker vägbanan på ett ställe där det ofta blir möte. Frågeställaren anmodades ta
upp frågan själv med fastighetsägaren.

§ 24 Övrig fråga angående Peter Samzelius som planerar informera fastighetsägarna
angående plan för anslutning till kommunalt VA. Information om detta kommer till
hösten från Peter själv. Sommarstugföreningen inte involverad däri.

§ 25 Tobias Ehn tackade alla för deltagande och avslutade mötet.
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